

STEAM活動

*優惠名額適用於「外展家庭服務」會員(詳情請參閱P.28)

The offer is only applicable to Family Outreach Service members. (Please refer to P.28 for details)

STEAM小車手

STEAM Little Driver

以PS5的GT7 (跑車浪漫旅7)配合模擬賽車方向盤，學習駕駛車輛的機械結構及物理原理。

Using PS5's GT7 (Gran Turismo 7) with a simulated racing wheel to learn the mechanical structure and physical principles of driving a vehicle.

活動編號 Code : 4503.2501/STEAM01

佐敦會所 Jordan Centre

17/1、24/1、
7/2、14/2/2025

星期五Friday

內容 Content : 模擬賽車、機械結構、物理原理

Sim racing, mechanical structure, physics theory

時間 Time : 5:00pm-6:00pm

對象 Target : 8-12歲

Aged 8-12

費用 Fee : \$320 / \$120(全津/半津) 【*優惠 : 3名】

\$320 / \$120

(Full Grant/Half Grant) 【*Quota:3Participants】

名額 Quota : 6名 6Participants

蘇志樂 (SO Chi-lok)

STEAM新世代電子繪畫師

STEAM Digital Drawing of New Generation

活動編號 Code : 4503.2502/STEAM02



學習平板電子繪畫 (Procreate) 並從中發展個人興趣

Exploring Digital Drawing with 'Procreate' and Cultivating Personal Interests

佐敦會所 Jordan Centre

14/2、21/2、
28/21、14/3/2025

逢星期五 Every Friday

內容 Content : 畫畫不再限於紙和筆！一起體驗iPad電繪 (Procreate) 的實際應用技巧，並學習STEAM背後的理念及邏輯吧！

Drawing is no longer confined to paper and paintbrush! Let's learn practical application techniques for Digital Drawing using Procreate, as well as STEAM principles and logic!

時間 Time : 5:30pm-6:30pm

對象 Target : 6-12歲

Aged 6-12

費用 Fee : \$500

名額 Quota : 8名 8 Participants

李芊慧 (LEE Chin-wai)





邏輯電路DIY



DIY with Circuit Board

透過製作電路板玩具，增進邏輯思考和對身邊事物的理解。
Enhancing the logical thinking and problem solving skill via DIY the toys with circuit board.

活動編號 Code : 4503.2501/STEAM03

佐敦會所 Jordan Centre

11/2、18/2、
25/2/2025

逢星期二 Every Tuesday

內容 Content : 製作不同包含電路板結構的玩具
Making different mechanical structure toys.

時間 Time : 5:45pm-6:45pm

對象 Target : 7-12歲

Aged 7-12

費用 Fee : \$240 / \$90 【*優惠 : 4名】

\$240 / \$90

【*Quota:4 Participants】

名額 Quota : 8名 8Participants



伍子傑 (NG Tsz-kit)

